

2021 年三系聯合線上海報展

大學部競賽組得獎名單

編號	作者姓名	指導老師	題目	名次
MR-B-C-15	魏孜芸、劉芷妤、鄒伯濤、呂建憲	莊麗玲	Reliability of jump-and-reach, sit-up, and one-leg stand tests among adults in Taiwan	特優
NM-G2-C-11	孫瑋辰、蘇軒以、蔡汶庭、徐曼真	張雅如	快速被動連續活動(CPM)對肌肉黏彈性的影響與信度研究	優等

研究所競賽組得獎名單

編號	作者姓名	指導老師	題目	名次
NM-G2-C-10	王怡息	莊麗玲	Effects of multi-task gait training on walking function and cognitive performance in patients with chronic stroke	特優
HS-G1-C-7	張詩旻	林佩欣	The effect of a virtual reality based exercise on cognitive and physical function in older adults with cognitive impairment	優等
HS-G2-C-5	陳詩涵	林佩欣	Effect of Home-Based Reablement Services in Taiwan's National 10-Year Long-Term Care Plan Version 2.0 : Taking Physical Therapy for Example	優等
HS-G2-C-8	黃思嘉	林佩欣	長照 2.0 居家復能與常規照顧服務對老年人之功能改善成效-以新北市某居家護理所為例	優等
MR-B-C-16	賴培瑜	劉文瑜	Effects of Sling Exercise in Postural Adjustments during One Leg Standing for Healthy Adults	優等
PI-G1-C-18	王鈺婷	黃靄雯	以 ICF 架構分析亞斯伯格合併注意力缺失過動症兒童的生活參與-個案分析	佳作
PI-G1-C-19	陳又均	黃靄雯	以 ICF 架構分析輕度聽覺機能障礙兒童的生活自理能力	佳作

PI-G1-C-20	廖珮辰	黃靄雯	運用 ICF 架構分析高功能自閉症成人社會參與之困難與需求：個案分析	佳作
NM-G2-C-12	汪宸毅	張雅如	A novel CPM paradigm to induce PAD	佳作

*** 人氣獎名單 ***

編號	作者姓名	題目	名次
NM-G2-C-11	孫瑋辰、蘇軒以、蔡汶庭、徐曼真	快速被動連續活動(CPM)對肌肉黏彈性的影響與信度研究	人氣獎
MR-B-C-15	魏孜芸、劉芷妤、鄒伯濤、呂建憲	Reliability of jump-and-reach, sit-up, and one-leg stand tests among adults in Taiwan	人氣獎
HS-G1-C-7	張詩旻	The effect of a virtual reality based exercise on cognitive and physical function in older adults with cognitive impairment	人氣獎
NM-G2-C-10	王怡息	Effects of multi-task gait training on walking function and cognitive performance in patients with chronic stroke	人氣獎

心得獎名單

(復科所碩一)黃鈺茹、(復科所碩一)張詩旻、(物治三)林容睿、(物治二)徐佳君、(早療所)胡舜英、(復科所新生)周彥菱